
Zápisnica 

z ustanovujúceho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 14.12.2010 

v zasadacej miestnosti OcÚ o 18.00 hod. 

   

Prítomní:  Starosta obce: Zoltán Gyepes 

                 Poslanci OZ:   Jozef Balko , Ladislav Bene, Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepeš, 

                                         Ing.Dušan Lydik, Bc. Silvester Patai, Ing.GejzaVarga. 

 

1.Zahájenie. 

Ustanovujúce zasadnutie otvoril, zahájil a  prítomných  poslancov privítal starosta obce 

Zoltán Gyepes. Starosta obce prečítal program, ktorý sa po schválení novozvolenými 

poslancami bude prejednávať. 

1. Zahájenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Oznámenie výsledkov volieb do samosprávy obce. 

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce. 

5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva. 

6. Vystúpenie novozvoleného starostu obce. 

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

8. Voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie, volebnej komisie, stavebnej komisie, 

finančnej komisie, sociálnej komisie (KOVP) a komisie pre kultúru a šport a voľba 

predsedov a členov komisií.  

9. Určenie platu starostu obce. 

10. Diskusia. 

11. Uznesenie. 

12. Záver. 

 

2.Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Starosta obce – doteraz zápisnice písala p. Helena Lacová, ktorá by ňou naďalej mohla zostať 

preto za zapisovateľku na celé nasledujúce volebné obdobie určujem p. Helenu Lacovú, 

odbornú referentku obecného úradu v Dolných Obdokovciach. 

  

3.Oznámenie výsledkov volieb do samosprávy obce. 

Predsedkyňa miestnej volebnej komisie p. Júlia Beneová oboznámila prítomných 

s výsledkami komunálnych volieb v obci Dolné Obdokovce , konaných dňa 27.11.2010. 

Počet volebných obvodov..............1 

Počet volebných okrskov ..............1  

Počet okrskových volebných komisií....................... 1 

Počet osôb zapísaných v zozname voličov........... 969 

Počet voličov, ktorým boli vydané obálky........... 628 

Počet odovzdaných obálok................................... 627 

Počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných  

pred voľby do obecného zastupiteľstva ............... 602 

Počet poslancov, ktorý sa mal zvoliť ........................7 

Počet zvolených poslancov....................................... 7 

Počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných 

pre voľby starostu obce ........................................ 614 

Kandidáti, ktorí boli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva podľa volebných obvodov 

a v ich rámci v poradí podľa počtu získaných hlasov: 

 



1. Peter Gálik, Mgr    nezávislý kandidát             387 

2. Dušan Lydik, Ing.  MOST-HÍD                       283 

3. Silvester Patai, Bc. MOST-HÍD                       279 

4. Gejza Varga, Ing.   MOST-HÍD                       273                     

5. Ladislav Bene        MOST-HÍD                        249 

6. Patrik Gyepeš        nezávislý kandidát              235 

7. Jozef Balko            MOST-HÍD                        229 

 

Náhradníci – kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva podľa 

volebných obvodov a v ich rámci v poradí podľa  počtu získaných hlasov: 

1. František Gyepes  MOST-HÍD                        227 

2. Silvester Gyepes   nezávislý kandidát              213 

3. Silvester Pastier    MOST-HÍD                        193 

4. Marián Paulisz      nezávislý kandidát              193 

5. Ľudovít Gyepes    SMK-MKP                         178 

6. Štefan Hamar        SMK-MKP                                 171 

7. Ján Szabó              SMK-MKP                                 146 

8. Štefan Szabó         SMER – SOCIÁLNA DEMOKRACIA    98 

Počet platných hlasov odovzdaných pre jednotlivých kandidátov na funkciu starostu obce  

podľa poradia na hlasovacom lístku:  

1. Jozef Együd            274  

2. Zoltán Gyepes         340 

 

            Za starostu obce Dolné Obdokovce bol zvolený Zoltán Gyepes - MOST-HÍD s počtom 

hlasov 340. 

Zápisnicu podpísali: Júlia Beneová, predsedkyňa komisie a členovia komisie: Mgr. Marianna 

Beneová, Romana Bernáthová, Helena Lacová, Mária Šerfözöová, zapisovateľka Mgr. Mária 

Beneová.  

 

4. Zloženie sľubu novozvoleného  starostu obce. 

Starostovi  obce po zložení prečítaného a podpísaného sľubu predsedkyňa okrskovej volebnej 

komisie p. Júlia Beneová odovzdala podpísaný doklad Osvedčenie o zvolení starostu.  

 

5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva. 
Zvolení poslanci zložili sľub, čo potvrdili svojim podpisom a prevzali Osvedčenia o zvolení 

za poslanca obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach.  

 

6.Vystúpenie  novozvoleného starostu.  

Novozvolený starosta obce  zablahoželal poslancom  za úspech vo voľbách a zaželal im 

úspešné plnenie povinností  a dobrú vzájomnú spoluprácu.  

Starosta obce všetkých prítomných informoval o tom, že novozvolené zastupiteľstvo je 

spôsobilé rokovať, informoval poslancov o projektoch a prospešných aktivitách realizované 

v predchádzajúcom volebnom období a  predniesol svoj program na volebné obdobie 2010 -

2014. 

Starosta obce – kto chce vidí čo sa v našej obci urobilo. Plány, projekty ktoré sa už dokončili 

alebo plánujú budú slúžiť našim obyvateľom, v prospech obce ako i pozemky, ktoré sme 

v nemalej miere vysporiadali ako napr. Bikarétje – kde na základe štúdia sa môže postaviť pár 

rodinných domov. Kanalizácia je na uvedenom úseku vybudovaná avšak ešte je potrebné 

zavedenie vodovodu, elektriny a plynofikácie. T. č. sa ukončila revitalizácia centrálnej zóny 

a to: miestne komunikácie, chodníky, verejné osvetlenie a zrekonštruoval sa miestny park.   



Výstavbou druhého nájomného bytového domu sme dali možnosť hlavne mladým rodinám 

zostať v obci, urobilo sa pekné, veľké parkovisko pred bytový dom. V pláne je dokončenie 

cesty smerom do obce Čeľadice. Máme veľmi dobrú spoluprácu s firmou Slovasfalt, ktorá sa 

zaoberá výrobou asfaltovej zmesi. Firma sídli aj v našom katastri pomocou ktorej sa 

zrekonštruovala cesta na ulicu Papútja formou sponozorského  v množstve 120 ton asfaltovej 

zmesi.  My sme firme tiež boli nápomocní a ako vďaku nám oni poskytujú sponzorské vo 

forme asfaltovej zmesi. Ďalej plánujeme pri NBD vybudovať kotolňu na biomasu. 

Spaľovaním biomasy by sa vykurovali nájomné bytové domy. Uskutočnenie projektu je 

reálne len na základe výzvy a to dotáciou, lebo len samotný projekt obnáša dosť vysokú 

čiastku. Pomocou projektov, ktoré sú pred realizáciou zabezpečíme  aj trvalo udržateľné 

pracovné miesta. Máme vybudovanú funkčnú čistiareň odpadových vôd, berú sa vzorky vody 

/odtok, prítok/ a rozbory nasvedčujú tomu, že výsledky máme dobré a vybudovanie zberného 

dvora je jedným z projektov, ktoré bude slúžiť iba našej obci, kde sa bude triediťodpad, 

separovať. Projekt pozostáva z garáží, kancelárskych priestorov, hál na triedenie odpadu 

vrátane technologických zariadení ako je smetný voz – multifunkčný s rukou, /cena auta je 

232357 €/, ktorý smetiaky bude prenášať, ďalej je to vysokozdvižný vozík, lis na odpad, ktorý 

sa  potom  bude  odvážať, metla,  odhŕňač  snehu,  traktor. Na  celkový  projekt   v  hodnote  

1 676 479 €  sme vybavili dotáciu s 5% spoluúčasťou financovania.  

Z dôvodu nízkeho počtu žiakov sa snažíme získať finančné prostriedky na chod školy, udržať 

ju  a zvýšením jej úrovne  zvýšiť aj návštevnosť. Preto je potrebné urobiť zmeny, ktoré by 

smerovali k lepšiemu a určite by k tomu domohla aj rekonštrukcia budovy – fasády -  výmena 

okien v základnej aj v materskej škole. Obec podporuje aj miestne organizácie  a sme radi že 

Spolok priateľov vína sa prejavil – ukázal svoje výborné organizačné schopnosti a kiežby 

všetky organizácie fungovali tak dobre, spolupracovali – t.č. TJ – šport má problémy a nikto 

sa nechce zapájať do záležitostí aby sa spor vyriešil. Na miestny kostol sme tiež prispeli 

čiastkou 16597,- € a do budúcna nevynecháme možnosti  k získaniu finančných prostriedkov 

aby sa zrekonštruovala fasáda na miestnom kostole, alebo na zokruhovanie vodovodu v obci 

a iné projekty ako bola aj elektrifikácia vo vinohrade. Teraz prospešným a aktuálnym 

projektom je  rekonštrukcia kultúrneho domu , vrátane priestorov obecného úradu  a prekrytie 

amfiteátra na ihrisku. Tieto projekty sú schválené ako i suma na ich realizáciu  pribl. v sume  

165180 €. 

 

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Starosta obce poslancom predložil návrh programu rokovania nasledovne: 

1. Zahájenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Oznámenie výsledkov volieb do samosprávy obce. 

4. Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce. 

5. Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva. 

6. Vystúpenie novozvoleného starostu obce. 

7. Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

8. Voľba mandátovej komisie, návrhovej komisie, volebnej komisie, stavebnej komisie, 

finančnej komisie, sociálnej komisie (KOVP) a komisie pre kultúru a šport a voľba 

predsedov a členov komisií.  

9. Určenie platu starostu obce. 

10. Diskusia. 

11. Uznesenie. 

12. Záver. 

Starosta program rozšíril o určení odmien  poslancom OZ a na jeho návrh  poslanci uvedený 

program jednohlasne schválili.  



8. Voľba mandátovej  komisie, návrhovej komisie, stavebnej komisie, finančnej komisie, 

komisie pre kultúru a šport, sociálnej komisie a voľba predsedov a členov komisií. 

Starosta obce – je potrebné zriadiť komisie ako i zvoliť ich členov a predsedov. Mgr. P. 

Gálik – chcem sa informovať kto môže byť v komisii. Starosta - členmi komisií väčšinou 

boli poslanci, ale môžu byť nimi zástupcovia firiem, obyvatelia obce. L. Bene – členmi bývali 

všetci poslanci a takéto zastúpenie by podľa mňa aj mohlo zostať. 

a) Po menšej diskusii sa poslanci zhodli na zriadení stavebnej, finančnej, komisie pre kultúru 

a šport, sociálnej komisie, návrhovej komisie a mandátovej komisie. Starosta dal návrh 

zriadenia stavebnej komisie, finančnej komisie, komisie pre kultúru a šport, sociálnej komisie, 

návrhovej komisie a mandátovej komisie poslancom  na schválenie. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené. 

b) Poslanci rokovali o určení, voľbe predsedov zriadených komisií  a po vzájomnej dohode 

poslancov starosta obce dal návrh poslancom za predsedu stavebnej komisie zvoliť Ing. D. 

Lydika. 

Hlasovanie: za 6 a 1 sa zdržal hlasovania ( Ing. D. Lydik) 

b1) Starosta obce dal návrh poslancom za predsedu finančnej komisie zvoliť Ing. Gejzu 

Vargu. 

Hlasovanie: za 6 a 1 sa zdržal hlasovania ( Ing. G. Varga) 

b2) Starosta obce dal návrh poslancom za predsedu komisie pre kultúru a šport zvoliť Mgr. 

Petra Gálika.  

Hlasovanie: za 6 a 1 sa zdržal hlasovania ( Mgr. P. Gálik) 

b3) Starosta obce dal návrh poslancom za predsedu sociálnej komisie zvoliť p. L. Beneho. 

Hlasovanie: za 6 a 1 sa zdržal hlasovania ( L. Bene) 

 

c) Voľba členov komisií.  

Väčšinové zastúpenie členstva v komisiách mali poslanci ale môžu byť členmi ako som 

uviedol aj členovia organizácií, občania našej obce. P. Gyepeš - súhlasím  aby som aj ja bol 

členom ak členmi budú aj poslanci z predchádzajúceho volebného obdobia. Po menšej 

diskusii sa poslanci zhodli, že všetci poslanci OZ by mohli byť členmi stavebnej, finančnej 

a sociálnej komisie a členov komisie pre kultúru a šport dosadí predseda uvedenej komisie p. 

Mgr. P. Gálik do 19. 12.2010.  

c1) Starosta obce – dal návrh za členov stavebnej, finančnej a sociálnej komisie zvoliť 

všetkých poslancov obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené.  

c2) Starosta obce –  dal návrh aby predseda komisie pre kultúru a šport p. Mgr. P. Gálik 

dosadil do uvedenej komisie členov do 19. decembra 2010 aj zo zástupcov miestnej 

organizácie športu poslancom na schválenie.  

Hlasovanie: jednohlasne schválené.   

c3) Starosta obce na základe podnetu poslancov dal poslancom návrh za členov  mandátovej 

komisie zvoliť Mgr. Petra Gálika, Patrika Gyepeša a Jozefa Balku.  

c4) Starosta – zriadenej  návrhovej komisii treba zvoliť členov. Dohodnite sa ktorí z Vás 

v komisii budú mať členské zastúpenie. Členovia pozostávajú z poslancov. Na každom 

zasadnutí  zoznam členov navrhne starosta. Po menšej diskusii starosta dal návrh do 

návrhovej komisii zvoliť p. S. Pataia, Ing. D. Lydika a Ing. G. Vargu.  

Hlasovanie: jednohlasne schválené.  

c5) Overovatelia zápisnice budú určení na každom zastupiteľstve a to na základe menného 

zoznamu poslancov podľa poradia. Starosta dal návrh poslancom na schválenie overovateľov 

zápisnice p. Jozefa Balka a Ladislava Bene. Poslanci OZ schválili overovateľov zápisnice: 

Jozef Balko a Ladislav Bene.  

 



9.Určenie platu starostu obce. 

Starosta obce poveril p. Mgr. M. Beneovú aby oboznámila poslancov o zákone 289 ktorým sa 

mení a dopľňa  zákon Národnej rady  Slovenskej republiky č. 253/1994 Z. z.  o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí. Mgr. M. Beneová - starostovi patrí plat, ktorý 

je súčinom priemernej  mesačnej mzdy zamestnanca v národnom  hospodárstve vyčíslenej na 

základe údajov  Štatistického  úradu  SR za predchádzajúci kalendárny rok  a násobku podľa 

§ 4ods. 1.Plat sa zaokrúhľuje na celé stovky nahor. Podľa platových skupín podľa počtu 

obyvateľov  od 1001 do 3000 obyvateľov  starostovi patrí plat na základe platovej skupiny 

2,20 násobok. Starostovi možno poskytovať odmeny  s prihliadnutím na náročnosť a kvalitu 

výkonu funkcie  až do 50 % súčtu platov za obdobie za ktoré sa odmena poskytuje. O 

poskytnutí odmien rozhoduje obecné zastupiteľstvo. Plat sa určuje vychádzajúc zo zákona 

ako i odmena.  

Ing.G. Varga – ako predseda finančnej komisie by som sa chcel v uvedenej veci pridelenia 

odmien   vyjadriť. Každý nech si povie svoj názor, návrh akým spôsobom by malo prebehnúť 

pridelenie odmeny, či losovaním, tajným hlasovaním. Odmeny starostovi sa môžu poskytnúť 

do výšky 50 % súčtu platov za obdobie za ktoré sa odmena poskytuje. Predtým prémie boli 

udelené vo výške 30 %. Je potrebné sa dohodnúť na výške a ja som za to aby starostovi  

prémie v tejto výške boli pridelené.  

Mgr. P. Gálik – odmeny sa pridelujú na určité obdobie a  aká je finančná situácia obce ? 

Môžeme ich prideliť  z rozpočtu obce ? 

J. Balko – predelenie odmien časovo nie je to obmedzené a ja osobne si myslím, nakoľko 

starosta vybavil veľkú dotačnú sumu pre obec prémie si právom zaslúži.  

Mgr. P. Gálik – vopred by som chcel vyjadriť svoju nespokojnosť nad školou, kde sa 

niektoré okná nedajú poriadne zatvoriť. 

Starosta – určite aj tieto náležitosti sa budú riešiť a na školu na ktorú čerpáme finančné 

prostriedky aj z rozpočtu obce sú nemalé,  nakoľko školstvo   financie  zasiela podľa počtu 

žiakov  a nepostačujú na jeho celkovú prevádzku.  

Mgr. P. Gálik – nepridelením prémií na jeden  rok  by sa postupne mohli tieto okná zakúpiť. 

Ing. G. Varga – ako viete vo viacerých obciach aj mestách je rozpočet veľmi slabý ale na 

náš rozpočet sa to nevzťahuje. Finančná situácia je dobrá a ako motiváciu si starosta odmeny 

zaslúži a ja si myslím ak niekto v práci dostáva  odmeny a odvádza dobrú prácu nebolo by to 

voči tej osobe férové  ak by naďalej odmeny nedostával.  

L. Bene – samozrejme súhlasím s týmto tvrdením ako aj výškou prémie ktorú predtým 

starosta dostával.  

Mgr. P. Gálik – aby ste si to zle nevysvetľovali, ja nie som proti tomu aby starostovi neboli 

pridelené odmeny – zaujímam sa o celkovú finančnú situáciu obce.  

Starosta – ak, môžem sa vzdialiť, ale viete odo mňa každý vyžaduje promptnosť , vo 

všeobecnosti na obecnom úrade čo najrýchlejšie riešenie situácií, či už je to vybavovanie 

dokladov a požiadaviek, povinností neustále pribúda, projekty plánované nie je jednoduché 

vybavovať. Náročnosť je v prípravných prácach dokladov, v ich postupnosti a samotné 

zabezpečenie zložitej agendy vyžaduje skutočne veľa času.  

Mgr. P. Gálik – nemusí byť tajné hlasovanie, starosta nemusí odísť, otvorene môžeme o 

prémiách diskutovať.  

Ing. G. Varga – pripomínam, že starosta obce zriaďuje, je odborne spôsobilý  – stará sa o 

chod miestnej čistiarne odpadových vôd, vybavuje sponozorské. 

Poslanci dospeli k názoru aby sa starostovi  obce pridelili odmeny a poslanec S. Patai  dal 

návrh určenia platu starostu obce v súlade so zákonom  NR SR  č. 253/1994 Z. z. a pridelenia 

mesačných odmien   vo výške 30 % súčtu platov za obdobie za ktoré sa odmena poskytuje 

poslancom na schválenie.  

Hlasovanie: jednohlasne schválené.  



9a) Určenie odmien poslancov OZ. 

Novozvolení poslanci na základe vlastného podnetu boli informovaní o tom, že odmeny sa 

vyplácajú mesačne a ich výška bola 30,- €. Mgr. P. Gálik – pridelené odmeny mieniť 

poskytnúť- darovať miestnej základnej škole, kde budú využité účelovo, napr. na opravu, 

nákup okien. J. Balko – každý poslanec sa môže rozhodnúť akej organizácii svoje odmeny  

daruje. Poslanci sa vyjadrovali o výške odmeny zhodne. Starosta dal poslancom návrh ich 

odmeny vo výške 30,- € za účasť na každom zasadnutí na schválenie.  

Hlasovanie: jednohlasne schválené.  

10. Diskusia. 

a) Starosta obce podotkol, že v tomto bode sa môže diskutovať o všetkých pripomenkach 

poslancov.  

Mgr. P. Gálik –  rád by som  poukázal na nedostatky v miestnej škole, hlavne na jej fasádu, 

ktorá je nepekná a fľakatá. Niektoré okná sa nedajú poriadne zatvoriť. Treba tieto negatíva 

odstrániť a urobiť nápravu čo najskôr. Už dávno sa na škole neurobila žiadna  úprava. 

Starosta – samozrejme – nespokojnosť v tomto smere je opodstatnená. My sme mali 

stretnutie s rodičmi žiakov z maďarského oddelenia, kde sme ich informovali o zlej situácii 

v miestnej škole čo sa týka aj financií aj nízkeho počtu žiakov. Boli oboznámení a spytovali 

sme sa ich či ich deti zostanú žiakmi v našej obci alebo či ich mienia dať do mesta, príp. do 

iných obcí. Všetci z prítomných rodičov  prisľúbili, že deti ponechajú v našej škole, len okrem 

jedného, ktorí z dôvodu výstavby rodinného domu sa  bude sťahovať. Niektorí z rodičov na 

uvedenom stretnutí zdôrazňovali svoju nespokojnosť nad – všeobecne úrovňou školy, 

vyučovacích procesov nad ktorým by sme sa mali nielen zamyslieť ale urobiť opatrenia, 

ktorými by sme zvýšili úroveň školy čím by sa zvýšil aj počet žiakov.  

Ing. G. Varga – ako viete finančných prostriedkov na chod školy aj na počet žiakov je málo. 

Každý by sa mal zapojiť, uvedomiť si túto skutočnosť a viem, že obecný úrad  robí všetko 

preto aby sa tieto problémy riešili, žiadajú sa aj financie-dôkazom je  i rekonštrukcia strechy, 

suché záchody sa odstránili ale teraz je prvoradá dotácia na prevádzkovanie školy.  

Mgr. M. Beneová – so žiadosťami na prevádzku školy sa zaoberáme aj teraz sme uvedenú 

žiadosť podali. Na prevádzku a chod školy každoročne čerpáme prostriedky aj z rozpočtu 

obce, ktoré sa každým rokom zvyšujú a na rekonštrukciu budovy naozaj financie nepostačujú. 

Minulý rok  Obec nemalou čiastkou prispela  na prevádzku školy a to do júla roku 2010 

sumou  20.000,- € . 

Mgr. P.Gálik – podľa mňa úroveň školy je dobrá, veď čo sa môže na ich úrovni zvyšovať – 

triedy sú do 4. ročníka. Nad ich výchovou by sa mohli zamyslieť aj rodičia, dakedy farár bol 

na prvom mieste a teraz ... . učitelia si plnia dobre svoje povinnosti a to že odchádzajú domov 

už na obed neznamená že ukončili svoj pracovný deň. Pedagógovia sa pripravujú aj doma.  

J. Beneová , predsedkyňa volebnej komisie zdôraznila aby deti našej obce zostali žiakmi 

miestnej školy. 

Ing. D. Lydik – samozrejme to by sme boli radi, nemali by sme ich brať do mesta  a do  

škôlky by rodičia mali chodiť pre svoje ratolesti  po 17.00 hod.  

Ing. G. Varga – je pravda že moje deti chodia do Nitry – do školy. Prepísali sme ich 

v poslednom ročníku a to kvôli konfliktom, ktoré vznikli. Moje rozhodnutie bolo správne. 

Poslancom som 12 rokov a viem aké je ťažké získať peniaze. Som toho názoru aby sa aj 

pedagógovia snažili na základe projektov alebo iných možností zaobstarať finančné 

prostriedky. Prečo nevykazujú väčšie úsilie, snahu? 

J. Balko – tieto záležitosti by mala prejednávať aj školská rada, rodičia nie sú spokojní s 

„výkonmi“ učiteľov. Teplo, elektrina je zabezpečená, postupom času sa rekonštrukcia budovy 

urobí ale klásť dôraz treba na zvýšenie úrovne vyučovania.  

Starosta obce -  ako i v organizovaní a zapájaní sa do rôznych aktivít,  ale p. Mgr. Máčayovú 

rodičia chvália, deti ju majú v obľube. Problém je v tom, že aj na školské kompetencie je 



nepostačujúci rozpočet aj podielové dane znížili, obec má nižšie príjmy a vyššie náklady 

oproti minulým obdobiam. 

P. Gyepeš – pedadógovia základnej školy v Pohraniciach sa vyjadrujú kladne čo sa týka 

vzdelania žiakov, ktorí navštevovali školu v našej obci. Ale rodičia budú vždy nespokojní.  

J. Balko – peniaze, ktoré prideľuje štát na podklade počtu žiakov postačujú iba na platy 

učiteľov a prevádzkovanie je hradené z vlastných finančných prostriedkov obce. Niektorí 

rodičia sú viac a niektorí menej spokojní.  

Starosta – už som spomínal, čo všetko obnáša vybavovanie dotácií a keď sa u nás nájdu 

v obci takí dobroprajníci so zámerom zmariť naše úsilie, tým že napíšu na Ministerstvo a iné 

vyššie orgány „udanie“ v tom zmysle, že nemáme nárok na dotácie .... je zlomyseľnosť. 

Týmto obci spôsobujú nemalé problémy, že sa spomaľujú projektované práce a písomnosti na 

základe kontroly predstavujú niekedy až dvojitú prácu pre zamestnankyne.  

Ing. G. Varga – nikto zo školy neoznámil problém so zatváraním okien, ktorý by už mohol 

byť vyriešený a podľa mňa obyvatelia, rodičia, podnikatelia môžu prispieť na väčšiu 

rekonštrukciu budovy tak ako sa prispievalo aj na miestny kostol. Niekomu nezáleží na tom 

čo sa všetko v obci urobilo, len aby sa robili naprieky. Miestny futbalový zväz si tiež odčerpá 

nemalý finančný obnos z rozpočtu, mali by sa viac snažiť o sponzorstvo, príp. tieto 

prostriedky by sa lepšie využili v rámci rekonštrukcie miestnej školy.  

Starosta – počas vlády SNS sa viacej vecí vybavilo, keď bola pri moci SMK – MKP veľa 

vecí bolo zmarených. Pri vybavovaní  finančných prostriedkov z Maďarska p. Paulisz   dostal 

dotáciu v rámci rozvoja maďarskej obce, ktorú použil na iba na  strednú odbornú školu 

s vyučovacím jazykom maďarským. Prečo neposkytol  nejakú čiastku aj miestnej základnej 

škole. Aj výstavba 1. nájomného bytu bola pozastavená. 

Ing. D. Lydik - zvýšením poplatkov / napr. za kanalizáciu/  by sa dal aspoň z časti vyriešiť 

problém so školou. 

Mgr. P. Gálik – ak sa  každý poslanec vzdá odmeny, za rok sa nazbiera na jedno okno. 

Ing. G. Varga -  t. č. sa ukončil projekt centrálnej zóny obce a obec tiež  má spoluúčasť vo 

financovaní 5 %.  

P. Gyepeš – neviem kedy bola naposledy verejné zhromaždenie, kde by mohli byť obyvatelia 

obce viac informovaní o problémoch finančnej sféry. Mladí ľudia by sa určite tiež zúčastnili 

a vyjadrili svoj názor, čo by bolo dobré urobiť, zlepšiť, prípadne by povedali svoj názor ne 

veci, na ktorých by chceli urobiť zmeny.  

Mgr. P. Gálik – súhlasím, lebo obec je rozdelená na dve časti. Treba určiť termín 

zhromaždenia, kde by občania predniesli svoje sťažnosti a iné.  

Starosta – verejné zhromaždenie zvolávajú poslanci. Naposledy v r. 2008 bolo 

zhromaždenie, kde bola malá účasť.   

Bc. S. Patai -  občania sa ma spytujú kedy sa uskutoční verejné zhromaždenie a čo sa týka 

školy, niektorí rodičia, ktorí sú v Nitre zamestnaní sú zvyknutí nosiť svoje deti ráno do školy 

a po ukončení vyučovania ich vyzdvihnúť a autom dopraviť domov. Demokracia je taká, 

rodičia si nedajú dopustiť na svoje deti, vzťahuje sa to hlavne na deti problematické.  Zápis 

detí je na rodičoch a keď sa ešte v miestnej škole nevyučoval anglický jazyk od 1. ročníka aj 

my sme svoju dcéru zapísali do Nitry.  

Ing. G. Varga – úroveň školy u nás nie je vysoká a to nie je len môj názor. Dôkazom je 

z roka na rok nižší počet žiakov. Treba nájsť riešenie aj na výmenu okien v Základnej škole. 

Som aktívny vo viacerých sférach, nápomocní, hlásil som sa  aj do farskej rady, kde mi 

odpovedali, že členov majú dosť. Robiť pre obec, v prospech obce nie je jednoduché, j. t. aj 

časovo náročné.  

b) Ing. G. Varga – mohli by sme diskutovať a upresniť si termíny zasadnutí ako i čas.  

Starosta – schôdze väčšinou bývali v utorok raz za dva mesiace. Teraz sa zasadnutia  môžu 

konať aspoň raz za tri mesiace. 



Mgr. P. Gálik – vyhovujúcejšie by boli jednania v piatok a to raz za dva mesiace. 

Ing. G. Varga – v prípade potreby aj viackrát a keď by bolo potrebné prejednať niečo 

dôležité a čo najskôr aj telefonicky by sme si navzájom termín zasadnutia upresnili. 

L. Bene – ideálne podľa mňa je aby sa zasadnutie konalo každé dva mesiace. Na riešenie 

záležitostí komisiou samozrejme podľa potreby.  

Ing. D. Lydik – navrhuje jedenkrát za mesiac. 

Nakoľko návrhov bolo viacej starosta  poslancom dal na hlasovanie: 

      -     návrh  zasadnutia uskutočňovať jedenkrát za mesiac. 

Hlasovanie: 5 za a 2 (Bc. S. Patai, J. Balko) sa zdržali hlasovania. 

- návrh zasadnutia uskutočňovať jedenkrát za dva mesiace. 

Hlasovanie: 6 za a 1 (Ing. D.Lydik) proti.  

- návrh zasadnutia uskutočňovať každé dva mesiace a druhý piatok v mesiaci. 

Hlasovanie: jednohlasne schválené.  

c) Mohli by sme sa zaoberať aj webovou stránkou obce, lebo je dosť slabá a obyvatelia sa 

sťažujú aj na jej kvalitu – P. Gyepeš – zaujímajú ma aj možnosti čerpania finančných 

prostriedkov z rozpočtu obce, napr. pre letný tábor,  ako aj samotný rozpočet. Starosta – na 

internetovej stránke sa robí, prerába sa aby bola prehľadnejšia, aby  sa aj fotografie, rôzne 

materiály ľahšie vkladali. Poskytnutie finančných prostriedkov je možné na základe písomnej, 

prejednanej žiadosti. Ing. G. Varga – rozposlanie rozpočtu pre novozvolených poslancov dal 

za úlohu  p. Mgr. M. Beneovej, ktorá  rozpočet prepošle mailom alebo tlačenou formou.    

 

12. Záver.  

V závere zasadnutia sa starosta obce  poďakoval všetkým prítomným, novozvoleným 

poslancom s vierou, že si budú vážiť odvedenú prácu, ktorá  pre obec bola a je veľkým 

prínosom   a že sa nevyskytnú podobné „nedorozumenia“ o údajnej  neprávnosti poskytnutia 

dotácií. V závere zasadnutia poslanec J. Balko vyjadril starostovi a volebnej komisii    

poďakovanie za pokojný priebeh volieb.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Jozef Balko           .......................... 

 

Ladislav Bene       ......................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

11. Uznesenie OZ zo dňa 14.12. 2010. 

Obecné zastupiteľstvo v Dolných Obdokovciach: 

 

A. b e r i e   n a  v e d o m i e : 

1. Výsledky volieb do orgánov samosprávy obce. 

2. Vystúpenie novozvoleného starostu. 

 

B. k o n š t a t u j e,  ž e 

3.  Novozvolený starosta obce Zoltán Gyepes zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce 

4. Zvolení poslanci obecného zastupiteľstva zložili zákonom predpísaný sľub poslancov 

obecného zastupiteľstva: 

Jozef Balko, Ladislav Bene, Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepeš, Ing. Dušan Lydik, Bc. Silvester 

Patai, Ing. Gejza Varga. 

 

 

O Z   s c h v á l i l o : 

5. Program ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

O Z v Dolných Obdokovciach  

6. Zriadenie  stavebnej, finančnej , sociálnej komisie a komisiu pre kultúru a šport. 

7. Voľbu: 

a) predsedov komisií:  Ing. Dušan Lydik   /stavebná komisia/ 

                                     Ing. Gejza Varga   /finančná komisia/ 

                                     Ladislav Bene       /sociálna komisia/ 

                                     Mgr. Peter Gálik   /komisia pre kultúru a šport/ 

                                      

 

b) členov komisií:       stavebnej komisie - Jozef Balko , Ladislav Bene, Mgr. Peter Gálik,   

                                    Patrik Gyepeš, Bc. Silvester Patai, Ing.GejzaVarga 

 

                         finančnej komisie - Jozef Balko , Ladislav Bene, Mgr. Peter Gálik,  

                                    Patrik Gyepeš, Ing.Dušan Lydik, Bc. Silvester Patai. 

 

                             sociálnej komisie – Jozef Balko, Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepeš, 

                                    Ing.Dušan Lydik, Bc. Silvester Patai, Ing.GejzaVarga. 

  

 

                                    návrhovej komisie -  S. Patai, Ing. D. Lydik a Ing. G. Varga. 

                                    mandátovej komisie - Mgr. Peter Gálik, Patrik Gyepeš a Jozef Balko. 

 

8. Určenie platu starostu obce v súlade so zákonom  NR SR  č. 253/1994 Z. z. a pridelenia 

mesačných odmien   vo výške 30 % súčtu platov za obdobie za ktoré sa odmena poskytuje. 

9. Poslancom odmeny vo výške 30,- € za účasť na každom zasadnutí. 

10. Zasadnutia zvolať každý druhý mesiac a to druhý  piatok  v uvedenom mesiaci. 

  

O Z    o d  p o r ú č a :  

11.  Predsedovi  komisie pre kultúru  a šport  p. Mgr. P. Gálikovi do 19. 12. 2010 do uvedenej 

komisie dosadiť členov na ich schválenie.  

 


